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PROTOKÓŁ Nr 38/19 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 12 grudnia 2019 r. 

godz. 14:00 

 

 

Obecni na posiedzeniu KSS – 6 członków Komisji: 

 

1. Bruździak Jacek  

2. Jarosz Janusz 

3. Kurnyta Danuta 

4. Łobos Mariusz 

5. Majak Violetta  

6. Murawski Bogdan  
 

 

Nieobecni na posiedzeniu KSS – 0 członków Komisji: 

 
 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta 

Kurnyta, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Spotkanie z Z-cą Skarbnika Miasta Beatą Ścisłowską Urzędu Miasta w celu omówienia 

projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020- 2038– 103.2019  

5. Wypracowanie wniosków do budżetu miasta na rok 2020.  

6. Spotkanie z Kierownikiem Biura Architekta Miasta Andrzejem Omachlem dotyczące 

prezentacji informacji o terenach budowlanych- BRM.0012.6.16.2019 

7. Zapoznanie się ze stanowiskiem Burmistrza Miasta w sprawie Zarządzenia Rzecznika 

Dyscypliny Finansów Publicznych- BRM.0004.31.2019  

8. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta na wniosek Komisji- 

BRM.0003.151.2019 

 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 
 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
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Ad.4. Spotkanie z Z-cą Skarbnika Miasta Beatą Ścisłowską Urzędu Miasta w celu 

omówienia projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020- 2038  

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Z-ca Skarbnika 

Miasta Beata Ścisłowska /zał. Nr 1 do protokołu/.  

 

Zgodnie z art. 227 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych 

wieloletnia prognoza finansowa powinna obejmować rok budżetowy oraz co najmniej 

trzy kolejne lata, jednak nie powinna być krótsza niż okres, na jaki zaplanowane są do 

spłaty raty zaciągniętych pożyczek i kredytów. Mając na względzie wymienione zapisy 

ufp opracowano prognozę na lata 2020-2038. 

 

1. DOCHODY  BIEŻĄCE 

 

Dochody bieżące gminy w latach 2017 -2018 zostały przyjęte na podstawie wykonania i są 

zgodne ze złożonymi sprawozdaniami finansowymi  w tym zakresie, w 2019 roku na 

podstawie planu na III kwartał br. Dochody na 2020 zgodnie z projektem budżetu. 

• Wysokości planowanej subwencji ogólnej na 2020 r. w rozbiciu na część oświatową, 

wyrównawczą i równoważącą, jak również wysokość dochodów gminy z tytułu 

udziałów we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych przyjęto na 

podstawie pisma z Ministerstwa Finansów nr ST3.4750.31.2019 z dnia 15 października 

2019 r. Projektowana wysokość subwencji na 2020 rok uwzględnia kwotę bazową, 

kwotę uzupełniająca na realizację zadań szkolnych oraz kwotę na zadania pozaszkolne. 

Do wyliczenia kwoty subwencji oświatowej wykorzystano dane z Systemu Informacji 

Oświatowej o liczbie uczniów i etatów nauczycieli na dzień 30.09.2019r. oraz 

10.10.2019r. W związku z powyższym ostateczna kwota subwencji może ulec zmianie. 

Od 2021 roku założono wpływy z obu źródeł z corocznym minimalnym wzrostem o ok. 

3%. 

 

• Na podstawie pisma od Wojewody Dolnośląskiego Nr FB-BP.3110.12.2019.KSz z dnia 

22 października 2019 roku zaplanowano wysokości dotacji celowych na 2020 rok 

przeznaczonych na: 

- realizację zadań zleconych z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 

zleconych ustawami, 
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- dofinansowanie realizacji zadań własnych, 

- realizację zadań na podstawie zawartych z organami administracji rządowej 

porozumień. 

Prognozę dochodów gminy z tytułu przyznanych dotacji celowych na lata 2021-2038 

założono na poziomie roku 2020. 

Bieżące dochody własne oszacowano na podstawie informacji otrzymanych od 

jednostek organizacyjnych gminy, jak również własnych prognoz i szacunkowego, 

planowanego wykonania za 2019 rok. 

Bieżące dochody własne na 2020 rok zostały zaplanowane na poziomie zbliżonym  do 

przewidywanego wykonania za rok bieżący. W celu utrzymania równowagi budżetowej 

kontynuowane nadal będą działania stabilizujące finanse Miasta polegające na: 

 prowadzeniu aktywnej polityki zmierzającej do wzrostu dochodów ze źródeł, na które 

samorząd ma bezpośredni wpływ (podatki i opłaty lokalne, czynsze…), 

 stałym monitorowaniu wydatków bieżących, 

 racjonalizacji wydatków bieżących, 

 podejmowaniu działań zmierzających do pozyskiwania zewnętrznych środków bez-

zwrotnych. 

Natomiast  w kolejnych latach planuje się wzrost własnych dochodów bieżących wg 

wskaźnika ok.103% w oparciu o założenia makroekonomiczne.  

 

2. DOCHODY  MAJĄTKOWE 

Dochody majątkowe gminy w latach 2017-2018 zostały wykazane na podstawie 

wykonania, w 2019 roku na podstawie planu na III kwartał br. 

Ww. dochody na 2020 rok  zaplanowano z następujących źródeł: 

• Sprzedaży mienia komunalnego 3 000 000 zł. 

Szacowana w 2020 r. wielkość wpływów z tego tytułu oparta została na wykazie 

przeznaczonych do zbycia nieruchomości przedstawionym w objaśnieniach do projektu 

budżetu na 2019 rok. Założona w projekcie budżetu wielkość wpływów z tego tytułu oparta 

została na zauważalnym poprawieniu się koniunktury sprzedaży nieruchomości gminnych i 

widocznym wzroście zainteresowania ofertami sprzedaży gminy. 
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Na lata kolejne prognozuje się dochody majątkowe na poziomie uśrednione w stosunku 

do lat poprzednich. 

3. WYDATKI   BIEŻĄCE 

Wydatki bieżące, w tym: na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń, związane 

z funkcjonowaniem jednostek organizacyjnych gminy oraz z tytułu udzielonych  poręczeń  

w latach 2017-2018 zostały przyjęte w kwotach wynikających z wykonania budżetu, w roku 

2019 na poziomie planu za III kwartały  br. 

Na rok 2020 ww. wydatki zaplanowano z uwzględnieniem założeń i wskaźników  

przyjętych do opracowywania projektu budżetu państwa, przewidywanego wykonania budżetu 

miasta za 2019 rok, wzrostu cen i podwyżek wynagrodzeń w taki sposób, aby zabezpieczały 

funkcjonowanie jednostek organizacyjnych oraz realizację wszystkich obligatoryjnych zadań 

statutowych gminy. 

Założono iż wydatki bieżące zabezpieczą obligatoryjne zadania własne. Przyjęte 

w projekcie budżetu na rok 2020 plany wydatków przeznaczonych na wynagrodzenia 

i pochodne od wynagrodzeń w podległych gminie jednostkach budżetowych i instytucjach 

kultury w większości są na poziomie zbliżonym do przewidywanego wykonania za 2019 rok. 

Ograniczono plan wydatków w zakresie fakultatywnych zadań własnych. 

W latach objętych prognozą przypadają zgodnie z zawartymi umowami wysokie spłaty rat 

z tytułu zaciągniętych przez gminę kredytów przeznaczonych na nakłady inwestycyjne, które 

gmina w poprzednich latach realizowała z udziałem pozyskanych środków unijnych oraz rat 

kredytów planowanych do zaciągnięcia w 2020 roku.  

Racjonalna i odpowiedzialna polityka kadrowa, gospodarcza, a co za tym idzie i polityka 

finansowa sprzyjała będzie w dłuższym okresie czasu wygenerowaniu rezerw budżetowych, 

które pozwolą w przyszłości na dalszy inwestycyjny rozwój gminy poprzez możliwość 

aplikacji w ramach dostępnych funduszy pomocowych. 

Wydatki z tytułu udzielonych poręczeń zaplanowano w latach 2020-2034 zgodnie 

z harmonogramami przyjętymi uchwałami Rady Miejskiej w Kamiennej Górze oraz zawartymi 

w tym zakresie umowami. 

4. WYDATKI  MAJATKOWE 

 

Ujęte w 2017-2018 roku kwoty wydatków majątkowych wynikają z wykonania 

budżetów za wymienione lata. W 2019 r. ujęto plan na III kwartał. 
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W 2020 r. zaplanowano kwotę wydatków majątkowych zgodnie z przyjętym projektem budżetu. 

Założone do realizacji zadania inwestycyjne szczegółowo omówiono w objaśnieniach do projektu 

budżetu na 2020 rok. 

Wydatki majątkowe w części dotyczą realizacji następujących zadań stanowiących kontynuację 

rozpoczętych w latach ubiegłych tj.: 

1.Modernizacja i rozwój sieci oświetlenia ulicznego na potrzeby podniesienia jej efektywności 

energetycznej wraz z budową dróg rowerowych na terenie Gminy Miejskiej Kamienna Góra - w 

zakresie przebudowy oświetlenia ulicznego. 

2.Rewitalizacja miasta Kamienna Góra poprzez przebudowę obiektu Centrum Kultury i przebudowę 

układu komunikacyjnego Starego Miasta - etap III - w zakresie przebudowy obiektu Centrum 

Kultury. 

3. Przebudowa budynku Centrum Kultury w Kamiennej Górze 

Konsekwencjami odstąpienia od realizacji wymienionych zadań byłoby odstąpienie przez 

Wykonawców od zawartych umów z winy Zamawiającego i naliczenie kar umownych w wy-

sokości 10% wynagrodzenia umownego każdej umowy (z zawartych kontraktów kary umowne 

z tego tytułu mogą sięgać kilkuset tysięcy złotych) oraz nierozliczenie projektów unijnych, na 

które Gmina zdobyła dofinansowanie, a co za tym idzie nieotrzymanie środków lub zwrot już 

otrzymanych środków wraz z należnymi odsetkami.  

Natomiast realizacja pozostałych wydatków majątkowych pozwoli gminie przygotować się 

do kolejnego etapu inwestycyjnego w latach następnych. 

5. NADWYŻKA / DEFICYT  

 

Ujęte w latach 2017-2018 kwoty przychodów nie zwiększających długu (wolnych środków) 

wynikają z rozliczenia budżetów lat poprzednich. W roku 2020 prognozuje się deficyt w kwocie 

13 120 294,00 zł, przychody z tytułu długoterminowego kredytu w wysokości 15 000 000,00 

zł, który  w większości przeznaczony zostanie na pokrycie wydatków inwestycyjnych 

dotyczących kontynuowanych zadań rozpoczętych w latach ubiegłych oraz rozchody w kwocie 

1 879 706,00 zł. W roku 2021 i latach następnych prognozuje się budżety na poziomie 

zrównoważonym, w związku z tym nie zakłada się przychodów. 

Dla oceny sytuacji finansowej miasta niezwykle istotna jest analiza kształtowania się 

planowanej oraz wykonanej nadwyżki operacyjnej rozumianej jako nadwyżka dochodów 

bieżących nad wydatkami bieżącymi budżetu miasta. Jej wartość w sposób zasadniczy wpływa 
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na wielkość określonego w art. 243 ufp wskaźnika ograniczającego dopuszczalny poziom 

obsługi długu miasta w poszczególnych latach objętych wieloletnią prognozą finansową. Plan 

nadwyżki po zmianach według stanu na koniec III kwartału br. roku wyniósł 1 813 293,41,00 

zł, natomiast planowana na rok 2020 nadwyżka to 1 693 651 zł.  

6. OBSŁUGA DŁUGU 

 

Wykazane w załączniku nr 1 do wfp kwoty rozchodów z tytułu spłat rat kredytów oraz 

wydatki związane z obsługą długu uwzględniają przyjęte harmonogramy spłat wraz 

z podpisanymi aneksami oraz spłaty rat kredytów planowanych do zaciągnięcia w 2020 roku.  

 

7. KWOTA  DŁUGU  I WSKAŹNIKI  ZADŁUŻENIA 

 

W wieloletniej prognozie finansowej określono corocznie wielkość oraz wskaźniki 

zadłużenia gminy w latach 2017-2034. Należy zaznaczyć, że spełniono wskaźnik spłaty rat 

kredytów i odsetek od zaciągniętych i planowanych do zaciągnięcia kredytów oraz udzielonych 

poręczeń i w latach 2017-2034 i jest on zgodny z art. 243 ufp.  

Niemniej jednak w celu zachowania bezpiecznej granicy wskaźnika z art. 243 w roku 2021 

gmina złożyła wniosek  do banku o zmianę harmonogramu spłaty kredytu i przesuniecie 

terminu spłaty kwoty  500 000 zł  na lata 2024 i 2025. Po podpisaniu aneksu do umowy 

kredytowej zostanie wprowadzona zmiana do przedłożonego projektu WPF. 

Członkowie Komisji zwrócili się z pytaniami dotyczącymi budżetu miasta na 2020 rok.  

Radny Bogdan Wągrowski – zapytał, dlaczego na rok 2020 planuje się niższe wpływy  

do budżetu z tytułu dzierżawy? 

 

Z-ca Skarbnika Miasta Beata Ścisłowska – odpowiedziała, że przewidywane wpływy są 

niższe prawdopodobnie dlatego, że Spółka Mieszkaniowa ma problem z windykacją 

należności.  

 

Radny Bogdan Wągrowski- wyraził zdanie, że 500 000,00 zł mniej w budżecie po stronie 

dochodów nie jest optymistyczną prognozą.  

 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak – zapytała z jakiego powodu wzrosły wydatki na 

wynagrodzenia osobowe w Centrum Obsługi jednostek? 
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Z-ca Skarbnika Miasta Beata Ścisłowska – wyjaśniła, że wzrost spowodowany jest 

wynagrodzeniem dla  osób odpowiedzialnych za ochronę danych osobowych oraz mecenasów.  

 

Radna Danuta Kurnyta- zapytała, czy kwota 40 000,00 zł na podróże (delegacje) krajowe nie  

jest zbyt wysoka? 

 

Z-ca Skarbnika Miasta Beata Ścisłowska – objaśniła, że kwota zabezpieczona na podróże 

krajowe jest kwotą dla wszystkich jednostek podległych: szkoły, MOPS itp.  

 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak- zapytała, co zawiera się w rozdziale  pozostała 

działalność COJ? 

 

Z-ca Skarbnika Miasta Beata Ścisłowska- wyjaśniła, że pod nazwą „ pozostała działalność” 

kryją się np.: usługi kserokopiarskie, kominiarskie, pralnicze, opłaty za budynek. 

 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak- zapytała o wydatki dotyczące modernizacji 

pomieszczeń ratusza na potrzeby archiwum.  

 

Inspektor Wydziału ZIF Małgorzata Falkiewicz-  odpowiedziała, że podczas kontroli 

niejednokrotnie zwracano uwagę, iż w budynku ratusza nie ma pomieszczenia 

przystosowanego na potrzeby archiwum. Dziś dokumenty archiwizowane są na strychu, 

planuje się dostosowanie pomieszczeń  i przeniesienie archiwum do pomieszczeń w piwnicy. 

Dokumentacja na to zadanie jest już przygotowana.   

 

Radny Bogdan Wągrowski- zwrócił się z prośbą o przedstawienie dokumentacji  

na przystosowanie pomieszczeń ratusza na potrzeby archiwum oraz dokumentację  

na przystosowanie Szkoły Publicznej Nr 1 do przepisów przeciw pożarowych w celu 

weryfikacji.  

 

Inspektor Wydziału ZIF Małgorzata Falkiewicz-  udała się po wnioskowane dokumenty  

i przedstawiła ich treść.  

 

Radny Bogdan Wągrowski-zapytał, dlaczego koszty inwestycyjne związane  

z doprowadzeniem gazu do osiedla Antonówka ma ponieść miasto a nie dostawca gazu?  

 

Inspektor Wydziału ZIF Małgorzata Falkiewicz- poinformowała, że żaden przedsiębiorca 

nie podejmuje takich działań sam. Inwestycja jest miejska i to miasto w pełni pokrywa koszty 
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przyłączy.  

 

Wiceprzewodniczący RM Jerzy Basta- zapytał, co konkretnie zostanie zrobione za kwotę 

500 000,00 zł przeznaczoną na jaz? 

 

Inspektor Wydziału ZIF Małgorzata Falkiewicz- wyjaśniła, że jest to tylko część kwoty 

potrzebna na przebudowę jazu.  

 

Radny Jacek Bruździak – powiedział, że aby zmodernizować OWŚ zalew należy w pierwszej 

kolejności wykonać jaz. 

 

Inspektor Wydziału ZIF Małgorzata Falkiewicz- potwierdziła, że wykonanie jazu jest 

sprawą najpilniejszą.  

 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak- zapytała, dlaczego na zadanie pt.:” remont mostu 

nad rzeką Młynówką” przewidziano aż 100 000,00 zł.  

 

Inspektor Wydziału ZIF Małgorzata Falkiewicz- odpowiedziała, że most jest w bardzo złym 

stanie i wymaga naprawy. Przyznana kwota może okazać się zbyt mała.  

 

Ad.5. Wypracowanie wniosków do budżetu miasta na rok 2020.  

 

 

1. Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Kamienna Góra złożyła wniosek  

o autopoprawkę nanoszącą korektę wydatków majątkowych w dziale 750, rozdział 

75085 w Centrum Obsługi Jednostek Gminy Miejskiej z uwagi na przekazanie 

budynku po byłej Szkole Podstawowej Nr 5  przy ul. Lubawskiej w zarząd Spółce 

Mieszkaniowej.  

 

2. Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Kamienna Góra złożyła wniosek  

o zmniejszenie wydatków majątkowych  w dziale 700, rozdział 70095, paragraf 

6060, na kwotę 1 000 000 zł, na zadanie pt.: „zakup budynku mieszkalnego 

wielorodzinnego” z jednoczesnym zmniejszeniem kwoty kredytu 

długoterminowego. Komisja proponuje ponownie przystąpić do procedury zamiany 

gruntów budowlanych tj. zamiana nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Miejskiej Kamienna Góra, działka nr 222, obręb 5 miasta Kamienna Góra na  

nieruchomość stanowiącą własność osób fizycznych, działka nr 217/7, obręb 6 
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miasta Kamienna Góra w związku z planowaną budową budynku wielorodzinnego  

(w zabudowie segmentowej).  

 

3. Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Kamienna Góra złożyła wniosek  

o zmniejszenie w dziale 801, rozdział 80101, paragraf 650 wydatków 

inwestycyjnych jednostek budżetowych na zadanie pt.: „dostosowanie budynku 

Szkoły Podstawowej Nr 1 do odpowiednich warunków ochrony ppoż” z kwoty 

550 000, 00 zł do 200 000,00 zł (środki na zabezpieczenie instalacji oddymiającej). 

Komisja proponuje zaoszczędzone środki przeznaczyć na zmniejszenie kwoty 

kredytu. 

 

4. Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Kamienna Góra złożyła wniosek  

o zmniejszenie o 40 000 zł w dziale 754, rozdział 75411 dotacji celowej na pomoc 

finansową dla Starostwa Powiatowego (zakupy inwestycyjne dla PCZ) z kwoty 

100 000,00zł do kwoty 60 000,00 zł. Komisja proponuje zaoszczędzone środki 

przeznaczyć na zmniejszenie kwoty kredytu. 

 

5. Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Kamienna Góra złożyła wniosek  

o ponowne przeanalizowanie wydatków z działu 852, rozdział 85295, paragraf 6050 

środków na zadanie „ dostosowanie budynku byłego gimnazjum nr 1 przy ul. 

Lubawskiej pod potrzeby pomocy społecznej’ i ewentualne pomniejszenie kwoty 

zadania inwestycyjnego o 50 000 zł a pozostałą kwotę 50 000 zł przeznaczyć na 

rezerwę inwestycyjną.  

 

6.  Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Kamienna Góra złożyła wniosek 

 o pomniejszenie o kwotę 75 000 zł wydatków majątkowych w dziale 600, rozdział 

60016, paragraf 6050 środków na zadanie pt.: „ remont mostu nad rzeką Młynówką 

w rejonie ul. Nadrzecznej”. Pozostałą kwotę przeznaczyć na wykonanie 

dokumentacji pozwalającej na realizację ww. zadania. Komisja proponuje 

zaoszczędzone środki przeznaczyć na zmniejszenie kwoty kredytu. 

 

7. Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Kamienna Góra złożyła wniosek 

 o uszczegółowienie w dziale 700, rozdział 70095, paragraf 6050 zadania pt.: 

„rewitalizacja budynków mieszkalnych wielorodzinnych w Kamiennej Górze” 

poprzez wskazanie ulic i budynków przeznaczonych do rewitalizacji.  
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8. Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Kamienna Góra złożyła wniosek  

o zmniejszenie kwoty 300 000zł o kwotę 25 000 zł  wydatków inwestycyjnych w 

jednostkach budżetowych dział 750, rozdział 75023, paragraf 6050 na zadanie pt.: 

„ modernizacja pomieszczeń Ratusza na potrzeby archiwum” . Na sfinansowanie 

zadania Komisja proponuje kwotę 50 000,00 zł z przeznaczeniem na dostosowanie 

pomieszczeń magazynowych na potrzeby archiwum. Komisja proponuje 

zaoszczędzone środki przeznaczyć na zmniejszenie kwoty kredytu. 

 

9. Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Kamienna Góra złożyła wniosek 

o ściągnięcie kwoty 150 000,00 zł  z wydatków inwestycyjnych jednostek 

budżetowych dział 600, rozdział 60016, paragraf 6050 z zadania pt.: „ budowa drogi 

do terenów przyszłej zabudowy mieszkaniowej przy ul. Krzeszowskiej”. Komisja 

proponuje zaoszczędzone środki przeznaczyć na zmniejszenie kwoty kredytu. 

 

10. Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Kamienna Góra złożyła wniosek 

 o pomniejszenie środków z wydatków inwestycyjnych jednostek budżetowych dział 

900, rozdział 90095, paragraf 6050 na zadanie pt.: „ Program Rozwój Lokalny 

Mechanizm Finansowy EOG  i Norweski Mechanizm  Finansowy 2014 – 2021  

o kwotę 500 000, 00zł tj. z 650 000zł do kwoty 150 000zł. Pozostałą kwotę 150 000 

zł przeznaczyć na modernizacje kąpieliska i plaży OWS Zalew. Komisja proponuje 

zaoszczędzone środki 500 000, 00 zł przeznaczyć na zmniejszenie kwoty kredytu. 

 

11. Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Kamienna Góra złożyła wniosek 

o uszczegółowienie w dziale 600, rozdział 60016, paragraf 6050 zadania pt.: 

„opracowanie dokumentacji projektowej dla przebudowy i remontu dróg 

publicznych na terenie miasta” poprzez wskazanie konkretnych dróg tj. Papieża Jana 

Pawła II, Leśna, Wysoka, Legnicka, Korczaka, Nadrzeczna, Lipowa i Mała.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wnioski – jednogłośnie. 

 

Powyższe wnioski stanowią załącznik Nr 2 do protokołu.   
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Ad.6. – BRM.0012.6.16.2019 

 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 3 do protokołu/. Informacje dotyczącą 

terenów budowlanych przedstawiła Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomości 

Katarzyna Mrówka.  

 

Komisja po analizie przedłożonego zestawienia /zał. Nr 4 do protokołu/ wyraziła chęć 

powrotu do procedowania uchwały dotyczącej zamiany działek.  

 

Ad.7. – BRM.0004.31.2019 

 

Komisja zapoznała się z ww. stanowiskiem /zał. Nr 5 do protokołu/.  

 

Ad.8. – BRM.0003.151.2019 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 6 do protokołu/.  

 

Ad.9. Sprawy różne 

 

Komisja złożyła wniosek  na podstawie ustawy o dostępie do informacji publicznej z dnia 

6 września 2001 r. (Dz. U. z 2019 r. poz. 1429.) o udostępnienie załączników do umowy 

Nr 3/VII/2019/ZIF zawartej dnia 5 lipca 2019 r. pomiędzy Gminą Miejską Kamienna Góra 

a firmą ACS Poland Sp. z o.o. na biologiczną redegradację ekosystemu wodnego  

w zakresie utrzymania i zachowania funkcji zbiornika wodnego.  Załącznikami do ww. 

umowy są: opis przedmiotu zamówienia- załącznik nr 1 oraz oferta wykonawcy – załącznik 

nr 2.  Komisja przypomina, że pierwszy wniosek o udostępnienie pełnej dokumentacji 

związanej oczyszczaniem zbiornika złożyła do sekretariatu Burmistrza Miasta dnia 11 

lipca 2019 r., kolejny wniosek w sprawie został złożony 21 sierpnia 2019 r.  

Ponadto podczas 33. posiedzenia Komisji Spraw Społecznych dnia 24 października 2019 

r. obecny Burmistrz Miasta zapewnił, że radni otrzymają załączniki do umowy. Natomiast 

w sprawie ekspertyz włodarz zwróci się do wykonawcy o ich udostępnienie i przekaże do 

wiadomości radnych. Komisja do dnia 17 grudnia 2019 r. nie uzyskała odpowiedzi.   

Mając na uwadze powyższe niniejszy wniosek jest składany na podstawie ustawy  

o dostępnie do informacji publicznej. Komisja Spraw Społecznych zaznacza, że zgodnie  

z art.13 ust. 1 ww. ustawy udostępnianie informacji publicznej na wniosek następuje bez 

zbędnej zwłoki, nie później jednak niż w terminie 14 dni od dnia złożenia wniosku. 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 7 do protokołu.  

 

Ad.10. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska  

 Przewodnicząca KSS 

 

       /-/ Danuta Kurnyta 


